
1 
Ja. 
2 
Omdat ik van mening ben dat de opbrengst van de dwangsom Schiphol op de een of 
andere wijze ten goede moet komen aan de samenleving, ben ik voornemens een 
eenmalige financiële bijdrage te 
leveren aan een nieuw op te richten  Nationaal luchtvaartthemapark op de 
Luchthaven Lelystad. Aangezien Schiphol tegen de hoogte van de boete bezwaar 
heeft aangetekend kan pas na afloop van de bezwaar- en beroepsprocedure het 
geld daadwerkelijk worden aangewend. 
3 
Nee, door een gebrek aan expositieruimte en een verouderde presentatie heeft 
Aviodome besloten 
te gaan verhuizen. De keuze is gevallen op de Luchthaven Lelystad, waar een 
modern, publieksgericht 
luchtvaartmuseum zal verrijzen. Het museum zal niet alleen onderdak bieden aan 
de statische collectie die nu in het Aviodome te zien is, maar ook aan een 
groot deel van de historische vliegende Nederlandse 
collectie. Daarnaast komen er congresfaciliteiten, een bioscooptheater en een 
Luchtvaart Kennis- en Informatiecentrum. 
4 
Nee. De sector brengt zelf de middelen op die nodig zijn voor het GIS II-
programma. 
5 
Ja. 
6 
Ja, overleg met de Minister van Financiën heeft plaatsgevonden. Resultaat van 
dit overleg is dat de 
Minister van Financiën akkoord is met de voorgenomen besteding van de gelden. 
7 
Hiertussen bestaat geen verband. De door de staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschappen overgenomen cultuurpolitieke argumenten uit de 
advisering van de Raad voor Cultuur op het ingediende plan betroffen 
voornamelijk het in beleidsmatig opzicht te weinig onderbouwde voorstel van 
Aviodome voor een te vernieuwen museum in Lelystad.Voorts geldt dat voor de 
verhuiskosten van het museum bij 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen geen budget beschikbaar is. 


